

pendant le Regne du Serenissime et Très Puissant Prince, *George Second*, par la Grace de Dieu, Roy de la *Grande Bretagne*, de glorieuse Mémoire, a été continuée sous le Regne du Serenissime et Très Puissant Prince, *George Trois*, Son Successeur, et s'est communiquée, dans ses Progrès, à l'*Espagne*, et au *Portugal*: En consequence, Le Serenissime et Très Puissant Prince, *George Trois*, par la Grace de Dieu, Roy de la *Grande Bretagne*, de *France*, et d'*Irlande*, Duc de *Brunswick* et de *Lunenburg*, Archi-Tresorier et Electeur du Saint Empire *Romain*; Le Serenissime et Très Puissant Prince, *Louis Quinze*, par la Grace de Dieu, Roy Très Chrétien; Et Le Serenissime et Très Puissant Prince, *Charles Trois*, par la Grace de Dieu, Roy d'*Espagne*, et des *Indes*, après avoir posé les Fondemens de la Paix dans les Preliminaires signés le Trois Novembre dernier à *Fontainebleau*; Et le Serenissime et Très Puissant Prince, *Dom Joseph Premier*, par la Grace de Dieu, Roy de *Portugal*, et des *Algarves*, après y avoir accédé, ont résolu de consommer, sans Delai, ce grand et important Ouvrage. A cet Effet, Les Hautes Parties Contractantes ont nommé et constitué Leurs Ambassadeurs Extraordinaires et Ministres Plenipotentiaires respectifs, savoir, Sa Sacrée Majesté le Roy de la *Grande Bretagne*, Le Très Illustre et Très Excellent Seigneur
Jean,

of the Most Serene and Most Potent Prince, George the Second, by the Grace of God, King of Great Britain, of Glorious Memory, continued under the Reign of the Most Serene and Most Potent Prince, George the Third, His Successor, and, in its Progress, communicated itself to Spain and Portugal: Consequently, the Most Serene and Most Potent Prince, George the Third, by the Grace of God, King of Great Britain, France, and Ireland, Duke of Brunswick and Lunenburg, Arch-Treasurer, and Elector, of the Holy Roman Empire; The Most Serene and Most Potent Prince, Lewis the Fifteenth, by the Grace of God, Most Christian King; And the Most Serene and most Potent Prince, Charles the Third, by the Grace of God, King of Spain and of the Indies, after having laid the Foundations of Peace in the Preliminaries, signed at Fontainebleau the Third of November last; And the Most Serene and most Potent Prince, Don Joseph the First, by the Grace of God, King of Portugal and of the Algarves, after having acceded thereto, determined to compleat, without Delay, this great and important Work. For this Purpose, the High Contracting Parties have named and appointed their respective Ambassadors Extraordinary and Ministers Plenipotentiary, viz. His Sacred Majesty the King of Great Britain, the Most Illustrious and Most Excellent Lord, John Duke and Earl of Bedford,